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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam sig z proSbq w imieniu rodzic6w o umo2liwienie czQstszego kursowania autobus6w

dowo2qcych dzieci z dzielnicy Zakrqt po zakoiczonych zajgciach lekcyjnych. Autobusy kursujq zbyt

zadko oraz postoje na petli ptzy zakladach ,Anwil" pzez kierowc6w sqzbyt dlugie. Dzieci niejednokrotnie

pokonujq drogg do domu pzez las, tory co stanowi zagro2enie dla ich bezpieczeristwa.
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